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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Hogyan lennének megelőzhetők ajelentősebb belvízkárok?" címmel a Házszabály 91 .§-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Dr . Persányi Miklós környezetvédelmi és vízügyi miniszter úrhoz .

A kérdésre írásban kérem válaszát.

Tisztelt Miniszter Úr!

Választókerületem egyik települését, Dobozt jelentős belvíz sújtotta a 90-es évek végétől, amelyet vis

maior és egyéb forrásokból próbáltak akkor enyhíteni . Sajnos az idei időjárás sem volt kegyes a

doboziakhoz, ezért újabb komolyabb belvízkárnak néznek elébe .

Tisztelt Miniszter Úr!

Mekkora összeget kapott Doboz belvízkár-enyhítésre az 1998-2004-ig terjedő hat évben (éves

bontásban)?

Milyen forrásokból részesült a nagyközség?

Mennyi pénzt kapott az önkormányzat a tulajdonában álló épületekben esett károk kijavítására

(épületenkénti és évenkénti bontásban)?

Milyen beruházó-okai, felújításokat végeztek el a további belvízkárok megelőzésére?

Milyen arányban részesült az önkormányzat, illetve a lakosság a megkapott pénzből?

Van-e valamilyen program a belvízelvezető-rendszer felújítására, esetleg kiépítésére ; s ha

igen, milyen forrásokból valósulhat meg?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2005 .04.05 .

~ Olea Hivatala
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Tisztelettel :

Erdős Norbert
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